



**Magiczny
Kraków**

Bezpłatny dwumiesięczny kurs języka polskiego

2022-02-28

W związku z dramatyczną sytuacją jaka ma obecnie miejsce na Ukrainie, Szkoła Języka Polskiego Dialog organizuje od 14 marca br. bezpłatny dwumiesięczny kurs języka polskiego skierowany do osób, które nie uczyły się nigdy wcześniej języka polskiego i które mają powyżej 50 lat. W ten sposób szkoła pragnie wyrazić swoje wsparcie dla osób uciekających z terenów objętych wojną.

Kurs będzie nastawiony na naukę komunikacji i podstawowych zwrotów, aby móc porozumieć się w prostych sytuacjach życia codziennego i odnaleźć w nowym środowisku. Zajęcia odbywać się będą w poniedziałki i środy w godzinach od godz. 15.00 do godz. 16.00 w siedzibie szkoły w Krakowie, przy al. płk. Władysława Beliny-Prażmowskiego 27/3, zaraz obok Konsulatu Ukrainy.

Zainteresowanych zapraszamy do kontaktu: telefonicznego +48 607 736 610 oraz mailowego biuro@dialogschool.pl.

EN

Considering the dramatic events that are currently occurring in Ukraine we want to express our support for people who are fleeing war area. From 14.03 we are going to hold free, two-months long course of Polish language for people who have never learnt Polish language and who are in their 50s or older. During the course we will be concentrating on communication and basic phrases that will help students in day-to-day conversations and situations that occur in everyday life. Classes will be held on Mondays and Wednesdays from 15:00 to 16:00 at our school in Kraków, al. płk. Władysława Beliny-Prażmowskiego 27/3, near the Ukrainian Consulate.

If you are interested or you know someone who may be - we want to encourage you to contact us by mail biuro@dialogschool.pl or phone 607-736-610.

В связи с текущей ситуацией в Украине, мы хотели бы выразить нашу поддержку людям, покинувшим районы, охваченные войной. С 14 марта мы организуем бесплатные двухмесячные курсы польского языка для людей старше 50 лет, никогда ранее не изучавших язык. Он будет сосредоточен на изучении основных навыков и фраз для возможности общаться в повседневных ситуациях и комфортно ощущать себя в новой среде. Занятия будут проходить по понедельникам и средам с 15:00 до 16:00 в нашей школе в Кракове, по адресу: ул. Beliny-Prażmowskiego дом 27, кв. 3, рядом с Консульством Украины.

Все желающие могут связаться с нами по телефону +48 607 736 610 или по электронной почте biuro@dialogschool.pl